
ÄÄNEKOSKEN NUORISOVALTUUSTO PÖYTÄKIRJA

Nuorisovaltuuston kokous
Päivämäärä: 30.9.2024 Klo 16:30
Paikka: Äänekosken lukio (luokka BI)

Osallistujat:

Nimi: Klo: Tehtävä:

Läsnä: Amalia Niskanen 16:34 - 18:36
Eetu Mäkinen 16:34 - 18:36
Hannu Pöytäkangas 16:34 - 18:36
Jasmin Parantainen 16:34 - 18:36
Jonna Hyyrönmäki 16:34 - 18:36
Joonas Laitinen 16:34 - 18:36 sihteeri
Juho Ritvanen 16:34 - 18:36
Kaapo Kiiski 16:34 - 18:36
Kerttu Pasanen 16:34 - 18:36
Kosti Kotilainen 16:34 - 18:36
Meea Kapustamäki 16:34 - 18:36
Miina Hyyrönmäki 16:34 - 18:36
Pinja Suutala 16:34 - 18:36
Saga Tervo 16:34 - 18:36
Saimi Riikonen 16:34 - 18:36
Salla Kaikkonen 16:34 - 18:36
Samu Rantaniva 16:34 - 18:36
Sonja Rauhala 16:34 - 18:36
Veera Kinnunen 16:34 - 18:36 puheenjohtaja

Varajäsenet: Amin Hämäläinen 16:34 - 18:36
(palkkiolliset)

Kummit: Joni Kotilainen
Riikka Happo

Muut: Petri Varis, nuorisotyöntekijä
Elina Huuskola, nuorisotyöntekijä
Reijo Keurulainen, varajäsen
Jesse Kaastinen, varajäsen

Poissa: Eemil-Veikka Peuranen

1. Kokouksen avaus
Kokous avattiin ajassa 16:34.
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2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouksen todettiin olevan laillinen ja päätösvaltainen.

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Meea ja Kaapo.

4. Asialistan hyväksyminen kokouksen
työjärjestykseksi
Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Edustuskäyntien terveiset
Muistilista edustuskäyntien terveisistä:

- Hinku-työryhmän kokous

Hinku-työryhmän edustajat kertoivat kokouksessa kerrotuista asioista, kuten
kierrätyksen parantamisesta Äänekoskella. Myös suunnitelmasta rakentaa
pyöräkatoksia kerrottiin. Aiheina oli myös kestävään kehitykseen liittyvää asiaa.

- Kulttuuri- ja liikuntalautakunnan kokous

Ei terveisiä.

- Kaupunginvaltuuston kokous

Ei nuorisovaltuustoa koskevaa asiaa.

- Kaupunginhallituksen kokous

Ei nuorisovaltuustoa koskevaa asiaa.

- Keski-Suomen nuorisovaltuusto

Toiminta on alkanut ja kokouksessa käytiin läpi mm. toimintasuunnitelmaa.

6. Kummivaltuutettujen terveiset
Toiveita:

- Nuorisovaltuusto haluaisi kuulla kummivaltuutetuilta lisää katosaloitteen tämän hetkisestä
tilasta.

Katosaloitteesta on kummivaltuutetuilla vähän tietoa. Aloite on etenemässä
kaupunkirakennelautakuntaan.
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7. Yhteistyö Äänekosken
Sotaveteraaniyhdistyksen kanssa
Nuorisovaltuusto on aiempina vuosina osallistunut
sotaveteraaniyhdistyksen järjestämiin seppeleenlaskuihin, joita on
järjestetty Ääneseudun kirkoilla erilaisten merkkipäivien yhteydessä.
Äänekosken Sotaveteraaniyhdistyksen puheenjohtaja Markku Louekari
saapuu kokoukseen kertomaan yhdistyksen toiminnasta ja mahdollisista
yhteistyötehtävistä.

Esitys: Jatketaan yhteistyötä seppeleenlaskujen ja muiden mahdollisten kunniatehtävien muodossa.

Esittelijä: Markku Louekari

Päätös: Markku kertoi Sotaveteraaniyhdistyksen toiminnasta. Hän kertoi myös nuorisovaltuuston
kanssa tehdystä yhteistyöstä ja seppeleenlaskutilaisuuden kulusta. Tuleviin
seppeleenlaskutilaisuuksiin joulukuussa kartoitetaan osallistujia alustavasti marraskuun kokouksessa
ja lopulliset päätökset tehdään joulukuun kokouksessa ennen seppeleenlaskutilaisuuksia.
Nuorisovaltuuston jäseniltä toivotaan ideoita, miten nuoret haluaisivat veteraanipäivien näkyvän
nuorille ja miten nuorille kerrottaisiin näistä perinteistä. Päätetään, että jatketaan yhteistyötä
sotaveteraaniyhdistyksen kanssa.

8. Toimintasuunnitelman 2024-2025 hyväksyminen
Esitys: Käydään läpi ja hyväksytään toimintasuunnitelma. Käynnistetään työryhmiä ajankohtaisia
kohtia varten. Enemmän tietoa suunnitelmasta on liitteessä 1.

Esittelijä: Veera Kinnunen

Päätös: Hyväksytään toimintasuunnitelma. Perustettiin työryhmät ajankohtaisia asioita varten.
Perustetut työryhmät ovat seksuaalivähemmistö-kampanja, mielenterveyskampanja, läksykerhon
työryhmä ja peli-iltatyöryhmä.

9. Viestintäsuunnitelman 2024-2025 hyväksyminen
Esitys: Käydään läpi ja hyväksytään viestintäsuunnitelma. Enemmän tietoa suunnitelmasta on
liitteessä 2.

Esittelijä: Samu Rantaniva

Päätös: Käytiin viestintäsuunnitelma läpi Samun johdolla. Hyväksytään viestintäsuunnitelma.

10. Uuden ryhmäkuvan ottaminen
Esitys: Vanha ryhmäkuva kaupungin sivuilla on vanhentunut sen sisältäessä nuorisovaltuuston
kokoonpanon viime kaudelta. Otetaan uusi ryhmäkuva nuorisovaltuuston markkinointia ja
kaupungin sivuja varten halukkaiden läsnäolijoiden kesken.

Esittelijä: Samu Rantaniva

Päätös: Otettiin uusi ryhmäkuva ja käytetään sitä nuorisovaltuuston viestintään ja markkinointiin.
Päätettiin, että lähetetään kuva ensisijaisesti kaupungin viestintäsuunnittelija Suvi Kallioiselle.
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11. Nuorisovaltuuston sääntöjen
tarkistaminen
Esitys: Perustetaan työryhmä, joka tarkistaa nuorisovaltuuston sääntöjen
ajankohtaisuuden ja yhteensopivuuden hallintosäännön kanssa.

Esittelijä: Petri Varis

Päätös: Perustetaan sääntöjen tarkastusryhmä, johon lähtee mukaan
Joonas, Veera, Sonja ja Saga.

12. Äänemessujen konsertin artistivalinta
Äänekosken kulttuuritoimi on järjestämässä konserttia seuraaville Äänekosken lukion järjestämille
Äänemessuille. Äänekosken lukion vararehtori Sami Kallioiselta tuli nuorisovaltuustolle idea
järjestää kulttuuritoimen avuksi kysely seuraavan vuoden Äänemessuille hankittavasta artistista,
jotta artistivalinta olisi mahdollisimman hyvin nuorille osuva.

Esitys: Keskustellaan asiasta, järjestetään asiaa varten työryhmä ja käsitellään seuraavassa
kokouksessa kyselyyn tulleita vastauksia. Toiveena olisi myös toteuttaa kysely muodossa (esim.
Google Forms), joka voitaisiin helposti jakaa kaikille kouluille.

Esittelijä: Joonas Laitinen ja Sonja Rauhala

Päätös: Perustetaan työryhmä, johon lähtee mukaan Juho, Sonja, Joonas, Eetu, Veera ja Amin.

13. Virkistyspäivä
Esitys: Esitetään, että nuorisovaltuusto osallistuu virkistystoimintana nuorisopalveluiden
järjestämään ilmaiseen elokuvailtaan Kino Hirvellä 12.10. Samaan päivään voitaisiin liittää
esimerkiksi ravintolakäynti ja yhdessä hengailu. Keskustellaan asiasta, kehitetään ideaa ja päätetään
lopullinen suunnitelma.

Esittelijä: Veera Kinnunen

Päätös: Toteutetaan virkistyspäivä esityksen mukaan. Elina hoitaa varaukset ravintolaan. Ravintolana
toimii Olohuone Wille. Budjetti päivälle on korkeintaan 600€. Takaraja päivään ilmoittautumiseen
on maanantai 7.10. Varajäsenet ovat tervetulleita.

Aikataulu:

14:00 Ravintola

Väliaika (15:00→?) Spottissa hengailu

17:00 Elokuva (Päivä päättyy elokuvaan).

14. Nuori Kulttuuri Festivaalin suunnitteluun osallistuminen
Esitys: Äänekosken kaupungin kulttuuripalvelut ja nuorisopalvelut järjestävät Äänekoskella Nuori
Kulttuuri Festivaalit keväällä 2025. Huhtikuussa vietetään kaksipäiväinen alueellinen festivaali, jossa
nuoret pääsevät esiintymään ja kokeilemaan erilaisia taidelajeja työpajoissa. Toukokuussa
Äänekoskelta tehdään valtakunnallinen live-lähetys, jossa on esiintyjiä eri puolilta Suomea.
Festivaalin tuotantoon ja esiintyjiksi haetaan nuoria erillisen haun kautta. Yleisöksi kutsutaan
nuoret. Nuorisovaltuustolla on mahdollisuus olla mukana sisältösidosryhmässä, joka suunnittelee
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tapahtuman sisältöjä. Ryhmän kokoontuminen on 7.10. klo 13-16. Veera on
osallistumassa ja mukaan mahtuu toinenkin nuvalainen.

Esittelijä: Elina Huuskola

Päätös: Sisältösidosryhmään osallistuu Veeran lisäksi Amin.

15. Nuvahupparit
Esitys: Käydään läpi tarve nuvahuppareille, kartoitetaan haluttavat koot ja
mallit ja tilataan näiden perusteella halukkaille hupparit nuorisovaltuuston logolla varustettuna.
Huppareiden mallikappaleet ovat olleet kokeiltavissa nuorisokeskus Spotilla.

Esittelijä: Veera Kinnunen

Päätös: Päätetään, että hupparit tilataan. Hupparit tilataan 11 varsinaiselle ja kahdelle varajäsenelle.
Selvitetään vielä huppareiden tarvetta varajäseniltä.

16. Muut esille tulevat asiat
1. Muistutetaan edustustehtäviin kuuluvia, että poissaoloista on ilmoitettava kokousten sihteereille
ja tapahtumien järjestäjille.

2. Järjestetään tilaisuus, johon kutsutaan opiskelijakuntien edustajia ja esitellään toimintaamme
toisillemme. Parannetaan yhteistyötä opiskelijakuntien ja koulujen kanssa. Asiaa lähtee hoitamaan
työvaliokunta.

17. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 21.10.2024 klo 16:30. Paikasta tiedotetaan myöhemmin. Seuraavan
kokouksen ensisijaiset varajäsenet ovat Elis, Leevi ja Jiri.

18. Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin ajassa 18:36.

Liitteet:
Liite 1

Liite 2

Pöytäkirjan tarkastuksen päivämäärä 04.10.2024

https://docs.google.com/document/d/1evmyEjgtlChZl8E324i1xeOIW0d4ltFd/edit
https://docs.google.com/document/d/1UfItDeCNI4Zi8u61vGDDf-PRdJD9FewO1i3eEOtDdmM/edit

